
Gislaved Västbo Brukshundklubb

Protokoll styrelsemöte 2024-06-11
Närvarande: Ordförande Solveig Karlsson,Vice ordförande Reine Lidén, Kassör
Karin Lindh , Sekreterare Carin Grönkvist,   Ledamot Christina Josefsson – 
Normén, Suppleant Elisabeth Andersson, Suppleant Jerker Andersson
Anmält förhinder: Ledamot Malin Bennet.

Adjungerad: Charlotte Sköld.
 

§ 29. Mötets öppnande.
Ordförande Solveig Karlsson hälsade alla välkomna.

§ 30. Godkännande av dagordning.
Dagordningen godkändes.

§ 31. Val av två justeringsmän.
Att justera dagens protokoll valdes Christina Josefsson - Normén och
  Elisabeth Andersson

§ 32. Föregående protokoll.
Föregående protokoll lästes upp, och lades till handlingarna.

§ 33.  Sektorer 
- Tävling
Tävlingar 2025 är ansöka enligt följande: 
Lägre/högre spår 12/4 
Elit spår 17/5
Appell spår 4/10

Lydnadstävlingar avvaktar vi med. 

- Utbildning
Pia Adolfsson och Alexeh Sohlén blir snart färdiga instruktörer. 

Alexeh S. vill skapa ett Instagram konto för klubben. Styrelsebeslut att det är ok.



Pia Adolfsson och Alexeh Sohlén vill starta upp temakvällar på klubben. Styrelsen 
beslöt att det var ok. Gratis för klubbens medlemmar 50 kr för icke medlemmar.

Carins spårkurs är avslutad, fullbelagd. 

- Kök
Inget nytt att rapportera.
Vi måste tänka på att fylla på i köket för kurserna.
Kaffemaskinen, hur ska vi göra med den? Kaffet blev inte bra med vanligt kaffe.
Vi ska kolla upp om man kan köpa kaffe avsett för maskin på nätet. Vore ju smidigt 
om vi kan använda den. 

Montering av säkerhetsskåpet. Reine L. kollar med Byggtjänst om han kan fixa det.

Plexiglasskiva till altandörren? Vem kan ordna den?

§ 34. Ekonomi
Kassör Karin Lindh redovisade vår ekonomi. 

§ 35.  Övriga frågor

- Stugan och appellplanen intill är uthyrd 29/5-1/6 2025

- Charlotte Sköld har förslag på föreläsare torsdag den 29/5 och fredag 30/5 2025 
workshop med Åsa Sellidj. Förslag enligt bilaga.
Styrelsen ställer sig positiv till förslaget. Hur inbjudan och kostnad ska hanteras får vi
utarbeta. Ska också var öppen för för distriktets medlemmar i mån av plats. 

”Hunden vecka” blir vecka 37, 9-15 september.
 Solveig ska kolla med Tanja Parkkari om hon kan tänka sig att ha någon aktivitet 
lördagen den 14/9.

- Tanja Parkkari undra om vi har någon typ väst med klubbens logga, som hon kan ha
på sig vid hundpromenaderna. Karin L. kollar upp med Lopus.

- Ny webbmaster? Hur ska rekrytera ?

- Vem ska kolla klubbens mail?  Karin Lindh kommer att göra det.

- Förrådet måste städas ur. Kommer inte in, fullt med skräp och ingen ordning. 
Dessutom håller dörren på att ruttna upp och vindskivorna behöver bytas, I övrigt 



krävs målning. Samt ett fönster på gaveln på stugan är skrapat förra året men inte 
målat ännu.

- Förslag , fasta skul på ”gamla” appellplanen? 

Nästa styrelsemöte 20/8  kl.18.30

Ordförande tackade för visat intresse och avslutar mötet. 

Vid protokollet Ordförande

Sekreterare Carin Grönkvist                                  Solveig Karlsson

Justeras                                                                   Justeras

  Christina Josefsson - Normén                               Elisabeth Andersson                      


